



February 12, 2024

Exciting New Accelerated Programs Introduced at the Centre of Expertise in Transport (CET-A) Centre in St. Hubert

In alignment with the Ministry's accelerated construction training initiative (*L'Offensive formation en construction!*), Riverside School Board is pleased to announce two new programs catering to the growing demand for skilled professionals in the construction and refrigeration industries.

We are proud that we are already offering such programs, classes, certifications, and diplomas to train workers for high-demand jobs on construction sites at our CET-A centre! We hope many will jump on this opportunity to join us in shaping the future of skilled professionals in the construction and refrigeration industries.

Programs

Our first program is designed to equip students with the essential skills and knowledge required to operate construction equipment safely and effectively. Led by experienced instructors and industry experts, the **Construction Equipment Operation (STC)** program at CET-A is an excellent opportunity for those seeking a rewarding profession in the construction field or perhaps taking a leap towards a new career path.

The **Refrigeration (STC)** program, starting on February 12, 2024, is designed to meet the increasing demand for skilled professionals in the refrigeration industry. With a comprehensive curriculum and our proven expertise, students will gain the knowledge and hands-on experience necessary for success in this dynamic field.

Both programs are offered at our CET-A facility in St. Hubert, providing students with a conducive learning environment equipped with state-of-the-art equipment and resources.

For more information about these programs or to register, please see below or visit the ACCESS website at www.access.rsb.qc.ca.

ACCESS is a leading educational institution dedicated to providing quality education and training for in-demand careers. With a focus on practical skills and industry-relevant curriculum, our programs prepare students for success in their chosen fields.



Construction Equipment Operation Program - 700 hours / 46 credits

Cohorts:	Two cohorts of six students each
Instructors:	Jean-Christophe Pouliot, Marco Tremblay, and Pierre Beaucage
Content Specialist:	Marco Tremblay
Vocational Technician:	Jimmy Nyeko
Starting Date:	January 29, 2024 (Full capacity) – New cohorts starting soon. Stay tuned!
Cohort Options:	Day and evening

Refrigeration Program - 700 hours / 46 credits

Cohort:	One cohort of 22 students
Instructors:	Javier Vidoza, Marc Fillion and Mohammed Barhommi
Content Specialist:	Derrek Harney
Starting Date:	February 12, 2024 (Full capacity) – New cohort starting soon. Stay tuned!
Cohort Option:	Day





12 février 2024

De nouveaux programmes accélérés passionnants sont lancés au Centre d'expertise en transport ACCESS (CET-A) à Saint-Hubert

Dans le cadre de l'initiative ministérielle de formation accélérée en construction (L'Offensive formation en construction!), la Commission scolaire Riverside a le plaisir d'annoncer deux nouveaux programmes qui répondent à la demande croissante de professionnel(le)s qualifié(e)s dans les secteurs de la construction et de la réfrigération.

Nous sommes fiers d'offrir déjà de tels programmes, cours, certifications et diplômes pour former des travailleurs à des emplois recherchés sur les chantiers de construction dans notre centre CET-A ! Nous espérons que de nombreuses personnes saisiront cette occasion de s'inscrire pour façonner l'avenir des professionnels qualifiés dans les secteurs de la construction et de la réfrigération.

Les programmes

Notre premier programme est conçu pour doter les élèves de compétences et de connaissances essentielles requises pour utiliser les équipements de construction de manière sécuritaire et efficace. Dirigé par des instructeurs expérimentés et des experts de l'industrie, le programme de **Conduite d'engins de chantier (AEP)** du CET-A est une excellente occasion pour ceux qui cherchent une profession valorisante dans le domaine de la construction ou qui aimeraient faire le saut vers un nouveau cheminement de carrière.

Le programme de **Réfrigération (AEP)**, qui débutera le 12 février 2024, est conçu pour répondre à la demande croissante de professionnel(le)s qualifié(e)s dans l'industrie de la réfrigération. Grâce à un programme d'études complet et à notre expertise reconnue, les élèves acquerront les connaissances et l'expérience pratique nécessaires pour réussir dans ce domaine dynamique.

Les deux programmes sont offerts dans nos locaux du CET-A à St. Hubert, doté d'équipements et de ressources de pointe, offrant aux élèves un environnement propice à l'apprentissage.

Pour plus d'informations sur ces programmes ou pour vous inscrire, veuillez consulter les détails ci-dessous ou visiter le site web d'ACCESS à l'adresse suivante : www.access.rsb.qc.ca/fr/.

ACCESS est un établissement d'enseignement de premier plan qui se consacre à offrir une éducation et des formations de qualité ciblées sur les tendances du marché du travail. En mettant l'accent sur les compétences pratiques et les programmes d'études pertinents pour l'industrie, nos programmes préparent les élèves à réussir dans les domaines de leur choix.



Programme de Conduite d'engins de chantier - 700 heures / 46 crédits

Cohortes :	Deux cohortes de six élèves chacune
Instructeurs :	Jean-Christophe Pouliot, Marco Tremblay et Pierre Beaucage
Spécialiste du contenu :	Marco Tremblay
Technicien professionnel :	Jimmy Nyeko
Date de début :	29 janvier 2024 (complet) - De nouvelles cohortes commenceront bientôt. Restez à l'affût!
Options de cohortes :	Jour et soir

Programme de Réfrigération - 700 heures / 46 crédits

Cohorte :	Une cohorte de 22 élèves
Instructeurs :	Javier Vidoza, Marc Fillion et Mohammed Barhommi
Spécialiste du contenu :	Derrek Harney
Date de début :	12 février 2024 (complet) – Une nouvelle cohorte commencera sous peu. Restez à l'affût!
Option de cohortes :	Jour

